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  טון  -חרוב

 השבועון שנותן את הטון 

 
 .....   אז מה היה לנו 

 
 :   התכנס השבוע דן והחליט בכמה נושאים  - ועד אגש"ח   •

תכנון  ועדת  התהליכים שהיו ביישוב בהקשר להועד קיבל סקירה על    –שינוי מבנה ארגוני של ועדת תכנון  
  ,שעיקרה הקמת ועדה מקצועית בה יהיו חברים בעלי מקצוע בתחוםהארגוני דן בהצעה לשינוי המבנה 

הועד העיר כמה הערות וההצעה   ,שתעסוק בחזות הישוב בה יהיו חברים נציגים מכל המגזריםוועדה 
 . הנושא יועלה גם לדיון ואישור ועד האג"מתתוקן ותחזור לדיון נוסף. 

 
מספר חברים ערערו על   ,על בתי החברים טת ועד ההנהלה בעניין המתקנים הסולרייםערעור על החל

, ההנהלה  החלטת הועד שקבעה שגובה המתקן יהיה עד מטר מעל גובה המעקה )בבתים ללא גג רעפים(
תחשב בניראות היישוב  לההצעה על  ,עד תוך שבועוהסמיכה את גילי פרס ועודד מרנס להגיש הצעה לו 

 ובכדאיות הכלכלית שבהקמת מתקן שכזה. 
 

שונה מהכנסתו בפועל נוצר מצב אשר  של הכנסת חבר בקיבוץ  ת רשויות המס  בשל הגדר  –מענקי תמ"ת  
ועד  והוגשה בקשה ל  .למענק אימהות עובדות )הנקראת בסלנג מענק תמ"ת(  שחברי הקיבוץ אינם זכאים

  . לאפשר מתן תמיכה מותאמת למקובל בגין מענק לנשים עובדותפצות את המשפחות והועד החליט ל
היה ורשויות  . ההכנסה בפועלאך לפי  התמ"ת על ידי יםמחושב  הםכפי ש  ויחושב והזכאות הסכום 

תמיכת   ,המדינה יחליטו לשנות את הגדרת ההכנסה והחברים יהיו זכאים לקבל את המענק מהמדינה
בתקציב הקהילה בכפוף למשאבים שיהיו באותה   סכוםכמו כן, כל שנה יוקצה לכך  .הקיבוץ תיפסק

 .  שנה
 

יואל  רוני קינן, גילי פרס, יובל פלייש, איתי לוינגר, אושר הרכב צוות השקעות :  –הרכב צוות השקעות 
 . בהצלחה .מאיר שובל שיינפלד, איתי שכטר, 

 
 וחתימה על הסכם של הקמת שדה סולארי. הגדלת השקעה במשקי אנרגיה  אושרה       

 

לוח  מאלו שהתנדבו ש)היחיד    מונה לתפקיד נהג הבית)הידוע בכינויו חשמו...(  עמיר חשמונאי    -נהג בית   •
 עד אז הוא יפרסם את המועדים ואת נוהלי הפניה. ,    1.7  -והכוונה שיתחיל ב   ...(והתאים ל   זמנים שנדרשה
 

, המשוב יתבצע קודם  היישובתהליכי משוב בענפי אנו מתחילים בבמסגרת התייעלות הניהול,  -משוב  •
יחד עם עדי יקיים  כל של מנהלי הענפים איתי ועם עדי מנהלת משאבי האנוש. ולאחר מכן כל מנהל ענף 

. המטרה של ההליך הוא תיאום ציפיות  עם איתי  העסקיים אותו דבר יתקיים בענפים  .  הליך עם העובדים
 העובדים ושל המנהלים.  הדדי של 
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במכתב עודכנו   החינוך החברתי, השבוע נשלח מכתב להורים בדבר שינויים במערכת -חינוך חברתי  •
  עם סיום תפקידה של שגית בניהול חמנית /ערבה בן אנסימוב )מדריך בחמנית ובגפן צעיר( ההורים כי: 

. אנחנו ממשיכים במודל שמבחינתנו הוא מודל מנצח שבו  ו-עצמו את התפקיד של ניהול גילאי אלקח על  
לכולם הצלחה בתפקיד    י"ב. -ו ואורי ימשיך לנהל את ז'- אחד המדריכים משמש גם כמנהל. בן ינהל את א

 ושוב תודה לשגית. 
 

המקום להתנצל על המילה  בכיכר כרמון. וזה  17:30תתקיים היום בשעה  -פגישה בשכונת החורש  •
 היא לא הייתה במקום.   ,"שוב" שנכתבה בשבוע שעברה

 
קבענו  זכינו היום בשעות הבוקר המוקדמות לביקור של ראש המועצה איתו    -פגישה עם ראש המועצה   •

)הבטיח שיעשה את כל המאמצים    כדי לקבל היתר לממ"דים הערבות שנדרשנו להפקיד  כבר מזמן בנושא  
בפניו את הנושאים שהועלו על ידי תושבי החורש   ציג . ניצלנו את ההזדמנות להכדי שנקבל פטור(

בגדול אין תקציב כי לא הייתה   :וזה מה שנאמר לנוונושאים שאנו כבר הרבה זמן מבקשים שיטופלו 
הגיע זמן  "אך....יש גישה בממשלה ש .לא ברור מה הוא יהיהממשלה שנה וחצי וגם אם יהיה תקציב 

גולן מגיע סיב אופטי ומשרד  של ,למשל שר התקשורת מבהיר בכל ראיון תקשורתי שהוא מקיים "גולן
טיפלו וממשיכים לטפל בכבישי  , נתיבי ישראל בבניית תשתיות 85%השיכון הבטיח השתתפות של 

 פניות לגור ברמת טרמפ.... כך שיש עוד תקווה....   180. ולא תאמינו...יש  הגולן
 

"תכנון בונה קהילה".  בנושא  " שישי קהילתי" 31.7רישמו ביומנים ביום שישי  -חוזרים במלוא המרץ  •
אנו מקיימים שישי קהילתי במסגרתו נשמע הרצאה בנושא התפתחות היישוב   10.7 -לא לשכוח שגם ב

 וזאת כפתיח לתהליך קהילתי בנושא הישוב לאן.... הכפרי מקום המדינה ועד היום 
 

  15.7מתוכנן כרגע להתחיל ביום רביעי  . אנו רוצים לחזור לארוחת ערב בחדר האוכל -הכונו ....הכונו •
, כמובן בשמירה על התו הסגול )מסיכות ומרחק בין  גבינות( ,ביצים ,)ירקותמדובר על ארוחה קלה 

 נמשיך לכל הקיץ.  ,אם יצליח למרות התפריט הצנועהסועדים( 
 
 

 

 שבת טובה ורגועה נעה. 
 


